
Referat fra Bestyrelsesmøde 
mandag d. 18. september 2023, kl. 19.00 

hos Bjarne, Dyringparken 142 

Afbud fra: Henriette 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt. 
 

2. Meddelelser v/Niels-Henrik 
Formanden havde ingen meddelelser. 
  

3. Økonomi v/Tage  
Kassereren gennemgik saldobalance samt månedsrapporten. Der var kommet regninger til 
betaling vedrørende foreningens sommerparty. Disse bogføres under fællesarrangementer. 
På årsregnskabet vil der være en note for udgiften til sommerpartyet. Ellers følger 
udgifterne budgettet. 
 
På næste bestyrelsesmøde skal der behandles budget for 2024. 
   

4. Sommerfest – evaluering mv. 
Der var stor ros fra bestyrelsen til aktivitetsudvalget for det store arrangement som udvalget 
havde lagt i sommerpartyet. Udvalget er nu udvidet til 5 personer. Næste arrangement er et 
planlagt julearrangement der afholdes søndag 26. november.  
 

5. Information vedr. områder: 

a.   Grønne områder v/Henriette 
Grønne områder blev fremlagt af Lisbeth i Henriettes fravær. Krogsgaard er i gang 
med at klippe langs det grønne hegn på indersiden mod Mæglergårdsstien. 
Græskanter langs veje og stier, stikkes af i alle områder i denne uge. Hæk langs 
Nøddebo Alle bliver klippet i næste uge. Mellemgange bliver gennemgået for 
manglende planter. Der foreslås en markvandring mandag den 1. oktober eller 
onsdag den 3. oktober kl. 15:45. Reetablering efter nedlæggelse af TDC fiber ser 
rimeligt pænt ud.  
 

b.   Hjemmeside pt. v/Niels-Henrik 
Niels-Henrik har flere gange forsøgt at komme ind på hjemmesiden med de koder 
som han fik fra tidligere bestyrelsesmedlem. Dette er ikke lykkes. Vil nu kontakte 
web firmaet.  
 

c.   Kloak og brønde v/Lisbeth 
Der er ikke noget at bemærke til punktet. 
 

d.   Legepladser v/Pia 
Der er kommet en ny bænk op den lille legeplads, og det gamle slidte bordsæt er 
blevet fjernet. Rusen på den store legeplads er blevet hævet. Der rykkes for faktura 
fra Den Lille Legepladsfabrik. 
 

e.   Snerydning v/Bjarne (udgår pt. pga. sæson 😊) 

Der er ikke noget at bemærke. 
 
 
 



f.   Veje & stier v/Lisbeth 

Brolægger er på vej. Det forventes, at reparationer af veje og stier begynder i 
november - december.  
  

6. Årligt møde m/Grundejerforeninger 12/10 – deltagelse? 

Der er fra Brøndby Kommune kommet en invitation til at deltage i det årligege møde 
mellem kommunen og grundejerforeningerne. Mødet afholdes torsdag den 12. oktober kl. 
17:30 – 19:30 i kulturhuset Kilden. Der serveres let aftensmad samt te, vand og kaffe. Der 
kan deltage 2 fra hver grundejerforening. Tilmelding til Niels-Henrik. Tilmelding til mødet 
skal ske til kommunen på mail, senest den 1. oktober.  
  

7. Eventuelt. 
Der var ikke noget til eventuelt. 
 

Referent Tage Hjort Clemmensen 

 

Næste møder: 16/10 DP168/  20/11 TP98 
2024 15/1 BP44/ 19/2 DP19/ 15/4 ? 

Generalforsamling: mandag den 18. marts 2024 kl. 19:00 

 

 

 


